
  

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ   

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ-ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   

 

  

Αθήνα, 01 Φεβρουαρίου 2024  

  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Οικονομικών κ. Κωστή Χατζηδάκη. 

 

Θέμα: Εναρμόνιση τελών κυκλοφορίας των τουριστικών λεωφορείων με τα τέλη 

που πληρώνουν τα λεωφορεία των ΚΤΕΛ. 

   
 
 Αγαπητέ κ. Υπουργέ, 

Όπως γνωρίζετε ο κλάδος των τουριστικών Λεωφορείων είναι ένας σημαντικός 

πυλώνας του Τουρισμού που αποτελεί τη βαριά βιομηχανία της χώρας και 

συμβάλλει αποφασιστικά ειδικά μαζί με τον Πρωτογενή Τομέα στο ακαθάριστο 

εθνικό προϊόν της Κρήτης. 

Στην Κρήτη, σε μια αμιγώς τουριστική περιοχή στον κλάδο των τουριστικών 

λεωφορείων, δραστηριοποιούνται περισσότεροι από 1800 εργαζόμενοι. 

Μετά τη δεκαετή οικονομική κρίση τα τελευταία τρία έτη, λόγω της πανδημίας 

του κορονοϊού  ο κλάδος έχει υποστεί ισχυρά πλήγματα που τον έχουν οδηγήσει 

στα πρόθυρα του αφανισμού. Δεδομένου μάλιστα ότι το σύνολο σχεδόν των 

επαγγελματιών του κλάδου είχε πραγματοποιήσει εκσυγχρονισμό και αύξηση του 

στόλου για να μπορέσει να ανταποκριθεί στις αυξημένες ανάγκες της προ-

κορονοϊού περιόδου. Παρά την αύξηση της τουριστικής κίνησης στη χώρα ο 

κλάδος των τουριστικών λεωφορείων δεν ωφελήθηκε λόγω της ραγδαίας 

αύξησης των καυσίμων που προκλήθηκε από την ενεργειακή κρίση. 

Ερωτάτε ο Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2972

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/2/2024



1. Προτίθεστε στο πλαίσιο της ισότητας και της ισονομίας να εναρμονίσετε τα 

τέλη κυκλοφορίας των τουριστικών λεωφορείων με τα τέλη που πληρώνουν  τα 

λεωφορεία των ΚΤΕΛ όπως η κυβέρνηση είχε δεσμευτεί προεκλογικά ; 

 

 
  

  

  
  

O Ερωτών Βουλευτής  

     
Κωνσταντίνος Κεφαλογιάννης  

Βουλευτής Ηρακλείου  

  
  

  




